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Geen (technische) vragen gesteld, neem opmerkingen (soms als vraag) mee als suggestie. 
 
16 Bouwen naar behoefte en vooral voor onze inwoners. De behoefte van onze inwoners is, volgens  
      Fien Wonen, een forse hoeveelheid sociale huurwoningen. Projectontwikkelaars zien geen winst  
      in sociale huurwoningen, daar moet geld bij. Daarom is deze begrotingsbehandeling bij uitstek  
      een moment om daar aandacht voor te vragen. Want de gemeente moet dat, voor haar inwoners 
      afdwingen of bekostigen. Door woningbouw aan de markt over te laten, wordt dat moeilijk, maar  
      als de gemeente zich echt voor de behoefte en de inwoners wil inzetten, moet daar actie worden 
      ondernomen. Wat zijn anders prestatieafspraken waard of een woondeal met toenmalig  
      minister volkshuisvesting de Jonge? De 30% norm, die er vroeger was, komt weer terug. Wordt 
      die norm ooit gehaald? Waarschijnlijk niet, maar streef er in ieder geval naar. 
 
17 In 2024 komen er voorstellen voor de ontwikkeling van het Huis der gemeente. De eerste  
      presentatie was ambitieus, maar hoogstwaarschijnlijk veel te kostbaar. Wij zien meer in benutten  
      van de vrije ruimte en niet aan een grote uitbreiding/verbouwing van het gemeentehuis. 
 
      Bij doorlooptijd meerdere jaren wordt o.a. het buitenzwembad genoemd. 
77 In 2019 heeft zich een nieuwe initiatiefnemer gemeld en inmiddels wordt de doorlooptijd wel 
      erg lang. De eerdere versie was financieel zwak onderbouwd en in feite niet haalbaar. Net als een  
      uitbreiding van het Huis der gemeente, wordt dit buitenzwembad, naast andere ambities 
      financieel niet haalbaar.   
       
18 Cultuur & cultuurhistorie. Krachten bundelen en het erfgoed beter zichtbaar maken.      
      Dat klinkt als zorg voor o.a. monumenten, misschien iets voor een monumentencommissie ??? 
18 Een Merwedeboulevard met een podium voor de IJzergieterij? 
18 Meekoppelkansen rond de nieuwe boezem? Wordt niet door iedereen omarmd. 
 
19 De begraafplaats wordt groter, maar de parkeerplaats kleiner? Wordt dat opgevangen door   
      herinrichten van de Spindermolen, met daar aanleg van meer parkeerplaatsen?? 
      Dat kn op de strook langs de onlangs verkochte strookjes groen. Wens van omwonenden. 
19  Aardgasvrij in 2050, met zoeken naar alternatieven (keteltje is dan 65, wel aan vervanging toe) 
      (nu we van gas af moeten, constateert TNO ineens dat koken op gas slechts is voor gezondheid) 
20 De ontsluiting van ’t Oog, aanpassen van de overweg is een lapmiddel. Onderzoek naar  
      mogelijkheden voor een tunnel o.i.d. is van belang om de zaak goed op te lossen. 
20 Verbreden van de A15 eigenlijk pas zinvol, na verbetering van de A27 en de situatie rond brug 
      en knooppunt bij Gorinchem.  
      Wel kan met RWS worden overlegd om de aansluiting HvGd te verplaatsen. Na officiele keuze   
      voor het tracé, zijn lokale wensen bespreekbaar en ook een voordeel voor HYvGd èn RWS. 
      Voor HvGd geeft dit ook mogelijkheden voor een goede IJzergieterij ontsluiting! 
20 Brug Marsstraat rolstoelvriendelijk. Is het bedrag en eventuele subsidie, mogelijk via 
       de gebiedsagenda Drechtsteden een mogelijkheid? Komt eerst nog in de Raad. 
 
21 Het aanpassen van de T-kruising van Rivierdijk-Nieuweweg, met een gemeentelijke bijdrage van 
     € 500.000 is o.i. weggegooid geld. Zet dat geld, met de bijdrage van de projectontwikkelaar in voor  
     een goede ontsluiting.  
     Met zo’n bedrag weer bij de IJzergieterij leggen groeit de gemeentelijke bijdrage tot meer dan een 
     miljoen, ofwel zo’n € 140 per gemeentelijk gezin. Stop dat liever in bouw van sociale  
     huurwoningen. 
 
36 Soms is de tekst in de Begroting wat verwarrend. De woonlasten, zowel qua omgeving als qua  
     Drechtsteden, vergeleken met de Coelo-lijst zijn wat onlogisch, waarschijnlijk omdat van  
     verschillende jaren wordt uitgegaan. Verwarring ook voor samensteller Begroting, want voor  
     Drechtsteden staat HvGd op 6, terwijl het onderschrift 4 aangeeft. 



 
39 Voor afvalinzameling is dekkingspercentage 90%, maar daarvoor komt voor 2024 een nieuw tarief,  
      Diftar. Het pasjessysteem is in mijn omgeving aangebracht. De volgende dag lagen er naast het  
      inzamelpunt 2 opgerolde matrassen en een paar dagen later 6 vuilniszakken. Kennelijk rekende  
      iemand nog niet op het pasjessysteem vóór 1 januari 2024.  
 
74 Er is goed contact met de Provincie over bouwprojecten. Het contact is misschien goed, maar 
      volgens onze PvdA-contacten (voordeel van lokale PvdA met provinciale onderafdeling) kijkt de  
      Provincie toch wat anders tegen de gemeentelijke projecten aan. We wachten af. 
 
76 Het Didam-arrest kan ook voor onze gemeente nog gevolgen hebben, maar ook dat is nog even 
     Afwachten. 
 
77/78 Het plan IJzergieterij is zorgvuldig voorbereid. Dat valt te bezien. Het eerder ingediende plan 
     Is na opmerkingen van de Raad van State herzien. De recent ingediende 3e versie, is door HvGd 
     zelf nog snel gecorrigeerd naar de 4e versie. De zorgvuldigheid naar de omwonenden was en is 
     niet erg zorgvuldig. Een goed en zorgvuldig contact met omwonenden zou mogelijk nog een  
     nieuwe gang naar de Raad van State kunnen voorkomen. 
 
130/131 Het zal niet verbazen dat waar in het investeringsplan € 500.000 wordt aangegeven voor 
     aanpassing van de T-kruising Rivierdijk – Nieuweweg, de PvdA daar tegen is. 
     Voor een echt goede ontsluiting van de IJzergieterij zouden wij met zo’n bedrag wel kunnen 
     Instemmen. 
     Een punt dat wij missen, is verbeteren van het wegdek Binnendams, dat er zeer rommelig bij ligt. 
     Misschien valt dit onder “asfalt”, maar dan kennelijk pas voor 2025 of nog later. 
     Overigens ligt het verlengde binnen Molenlanden er net zo slecht bij, maar dat is hun zaak.  
 
NB Zijn er al projecten “duurzame energie”, waarvoor subsidie is gevraagd? Sliedrecht heeft daar  
     een fors bedrag voor binnengehaald. Een subsidie-expert zou zijn salaris ruimschoots terug- 
      verdienen. Door mijn fractiegenoot is dat al meermaals genoemd.  
 
NB Een zorgelijk punt is dat onder druk van energiebedrijven, die terugleverkosten gaan rekenen, 
      zonnepanelen ineens minder aantrekkelijk worden. En wat rekenen die bedrijven voor  
      particuliere zonnevelden, waaraan ook in HvGd wordt gewerkt. Hoezo duurzaam? 
      Geen punt voor de Begroting, maar wel voor zicht op de toekomst. 
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